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Wethouder Jeroen Olthof  
“Ik groeide op in een arbeidsgezin in Zaandam-Zuid” 

 
Jeroen Olthof, eerste loco-burgemeester en wethouder met als portefeuille: Financiën, Wonen en monumenten, 
Sport en recreatie en Noorderwelf (Saendelft). 
Wijkwethouder van: Oude Haven, Zaandam-Noord (‘t Kalf), Rosmolenwijk. 
 
Zaanse wijken ging eens kijken bij Jeroen, lijsttrekker van de PvdA Zaanstad, op zijn kantoor in het nieuwe 
Stadhuis. 
Jeroen, opgegroeid op het Hanenpad in Zaandam-Zuid, vertelt over zijn jeugd: Ik ben geboren en opgegroeid op 
het Hanenpad nummer 70 in de geur van de Maggi. 
Ik heb daar tot mijn 22e gewoond en ging toen op mezelf wonen. Wij zijn later verhuisd naar nummer 76. 
Ik kom uit een gewoon arbeiders gezin met een enorme betrokkenheid bij de omgeving. Ik woon nog steeds in 
Zaandam-Zuid en voel me nog steeds helemaal thuis. Het is een prettige buurt om in te wonen. Er zijn veel 
voorzieningen in deze wijk. 
Het merendeel van mijn familie, zoals mijn oma en tantes woonden in de Rosmolenwijk. Mijn oma woonde 

schuin tegenover Langelaar, de buurtsuper. 
Vroeger had je daar ook Hardeman de kruidenier. Ik heb een fantastische jeugd gehad. 

Jeroen, je had een goede baan, waarom heb je die overstap gemaakt en ben je wethouder geworden? 
Voordat ik wethouder werd, was ik hoofd van een makelaars- en assurantiekantoor en voorzitter van het Wijkoverleg in Zaandam-Zuid. 
Ik had een goede baan, dus voor het geld hoefde ik de overstap naar de politiek niet te maken. 
Mijn vorige baan ging hoofdzakelijk om geld, maar er is meer dan dat alleen. 
Ik ben altijd heel betrokken geweest bij Zaanstad en dus was de keus niet zo moeilijk. Als wethouder heb je de mogelijkheid om echt iets 
bij te dragen aan het leven van mensen en dat geeft me veel meer voldoening. Dagelijks ben ik met en voor mensen aan het werk: ik 
vind het een fantastische baan. 
 
Welke wijken hebben op dit moment de meeste aandacht nodig? 
De Rosmolenwijk en de Oude Haven zijn op dit moment mijn grootste zorg vanwege de herstructurering die nu plaatsvindt. Het is 
natuurlijk zo dat de ene wijk meer zorg nodig heeft dan de andere wijk. 
 
Wat vind je van Zaanstad? 
Zaanstad is net Nederland in het klein. Het heeft dorpen, een stad, weilanden, buiten gebieden, industrie en de grootste voedsel-
industrie van alle provincies. 
Bovendien is het een stad met inwoners die enorm sociaal betrokken zijn. 
Het is een stad om van te houden en om trots op te zijn! 
 
Jeroen heeft het druk en omdat wij van Zaanse wijken al een poosje aanwezig waren nemen wij afscheid van Jeroen en gaan weer 
verder. 
 


